
ЧИТАЙ 
І МОВУ ВИВЧАЙ!

Звичний чи звичайний?

У цьому тексті ти дізнався / дізналася про справжніх королів 
на теренах України. Також прочитав / прочитала про деталі 
коронації, яка в Середньовіччі була звичною справою. 
А звичною чи звичайною? У чому відмінність у значенні цих 
слів? Спробуймо все з’ясувати!

“Звичний” і “звичайний” — пароніми, тобто 
слова, дуже подібні за формою, але зовсім різні 
за значенням. Поплутання таких слів — лексична 
похибка,  яка призводить до непорозумінь. 

Запам’ятай! Звичний — той, до якого звикли; той, 
що часто повторюється.

Наприклад: Садити картоплю — наша звична 
весняна справа.

Звичайний — неяскравий; той, що не вражає; 
буденний.

Наприклад: Я вирішив придбати звичайні джинси, 
класичні, без оригінальних прикрас.
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Тепер ти знаєш більше  

про пароніми в українській мові!

Спробуй скласти власні речення зі словами 
«звичний» і «звичайний».


